

Title (en)
ENZYME OINTMENT.

Title (de)
ENZYMSALBE.

Title (fr)
ONGUENT ENZYMATIQUE.

Publication
EP 0133438 A1 19850227 (EN)

Application
EP 84900913 A 19840118

Priority
US 46002383 A 19830121

Abstract (en)
[origin: WO8402846A1] A topical ointment for skin surface wounds comprising wound-healing amounts of papain, bromelain, trypsin, chymotrypsin, pancreatin, lipase, amylase, aloe extract and an organic astringent agent formulated in a carrier mixture of penetrating and non-penetrating emollient oils and a polyhydric alcohol emollient. The ointment reduces inflammation at the site of skin-surface wounds and acts to enhance the normal anti-inflammatory activities of the body.

Abstract (fr)
Onguent topique pour des blessures de la surface de la peau contenant des quantités thérapeutiques de papaïne, de bromélaïne, de trypsine, de chromatrypsine, de pancréatine, de lipase, d'amylase, d'extraits d'aloès, ainsi qu'un agent astringent organique formulé dans un mélange porteur d'huiles émollientes pénétrantes et non pénétrantes et d'un émollient d'alcool polyhydrique. L'onguent réduit l'inflammation à l'endroit des blessures de la surface de la peau et provoque l'accroissement des activités anti-inflammatoires normales du corps.

IPC 1-7
A61K 37/54; A61K 37/48

IPC 8 full level
A61K 36/185 (2006.01); **A61K 36/886** (2006.01); **A61K 38/54** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61K 36/185 (2013.01); **A61K 36/886** (2013.01); **A61K 38/166** (2013.01); **A61K 38/465** (2013.01); **A61K 38/47** (2013.01);
A61K 38/4826 (2013.01); **A61K 38/4873** (2013.01); **A61K 38/49** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8402846 A1 19840802; CA 1222453 A 19870602; EP 0133438 A1 19850227

DOCDB simple family (application)
US 8400079 W 19840118; CA 445785 A 19840120; EP 84900913 A 19840118